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Z A P I S N I K 

 
7. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 20. julija 2023, ob 16. 
uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALEŠ BRŽAN, župan. 
 
Prisotnost: 

 
- od 33 članov Občinskega sveta je bilo na seji prisotnih 28 članov, in sicer:  

 
Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Matej Kralj, 
Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarović, mag. 
Alan Medveš, Jan Muženič, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Anna Poropat, mag. Patrik 
Peroša, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić 
Ristović, Janez Starman, Mario Steffé, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni in Roberta Vincoletto. 
 
Odsotni: Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Lise Okoren, Boris Popovič in Dražen Vidaković. 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih 24 članov. Občinski svet je tako sklepčen 
in lahko prične z delom. 

 
Na seji so bili prisotni še: direktorica občinske uprave Irena Kocjančič, predstavniki Službe za 
odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in krajevne skupnosti, pristojni 
poročevalci pri točkah dnevnega reda in novinarji. 
 

XXX 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda in njegovo razširitev so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Župan je člane Občinskega sveta seznanil, da je občinski svetnik Ermin Huremović (KJN) podal 
predlog za razširitev predloga dnevnega reda s točko »Poročanje o poskusnem zagonu sušilnice 
blata«. 
 
Župan se je do predloga za razširitev predloga dnevnega reda opredelil negativno. Ermina 
Huremoviča je pozval k dodatni obrazložitvi predloga oziroma k opredelitvi, ali še vztraja pri 
razširitvi predloga dnevnega reda. 
 
Ermin Huremovič, član Občinskega sveta je od predloga za razširitev predloga dnevnega reda s 
točko »Poročanje o poskusnem zagonu sušilnice blata«, odstopil. 
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Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 22 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i    r e d: 
 
1. Potrditev Zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 22. junija 

2023 
 

2. Predlog Odloka o lokalnem turističnem vodenju na območju občin Ankaran, Izola, Piran in 
Koper – prva obravnava 
 

3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za gradnjo kmetijskih objektov - prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 

 
4. Predlog Odloka o dopolnitvi odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2023 - prva 

obravnava s predlogom za skrajšani postopek 
 
5. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Ljudske univerze Koper 

 
6. Predlog Sklepa o določitvi dela plače za delovno uspešnost direktorja Javnega 

stanovanjskega sklada Mestne občine Koper iz naslova povečanega obsega dela za leto 2023 
 

7. Predlog Akcijskega načrta za enakost spolov v Mestni občini Koper za obdobje 2023-2028 
 

8. Predlog Letnega poročila o izvedenih ukrepih in njihovih učinkih iz akcijskega načrta 
Lokalnega energetskega koncepta Mestne občine Koper za leto 2022 in plana za izvajanje 
aktivnosti v letu 2023 

 
9. Predlog Lokalnega energetskega koncepta Mestne občine Koper (LEK)  

 
10. Predlog Akcijskega načrta za trajnostno rabo energije in podnebne spremembe Mestne 

občine Koper (SECAP)  
 

11. Predlog Sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

12. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

12/1 Problematika tranzitnega prometa lokalnih cest in odprava cestninjenja (vinjetnega  
 sistema) na hitri cesti (HC) H5 
 
13. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, ROMEO PALČIČ, ANJA PEČIČ, ANNA 
POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA 
STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN 

 
PROTI: / 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z DNE 
22. JUNIJA 2023 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Razpravljal ni nihče.  
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Občinski svet JE POTRDIL (25 prisotnih – 18 za, 0 proti) Zapisnik 6. redne seje Občinskega 
sveta Mestne občine Koper z dne 22. junija 2023 v predloženem besedilu. 
 
 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MATEJ 

KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, JASNA 
SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA 
VINCOLETTO 

 
PROTI: /  
 

Ad 2 
 

PREDLOG ODLOKA O LOKALNEM TURISTIČNEM VODENJU NA OBMOČJU OBČIN ANKARAN, 
IZOLA, PIRAN IN KOPER – PRVA OBRAVNAVA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
   

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALCA: 
 

- kot predstavnika predlagatelja 
SABINA MOZETIČ, vodja Urada za gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj in 
ALEKSANDER VALENTIN iz TZ Portorož 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Odlok o lokalnem turističnem vodenju 

na območju občin Ankaran, Izola, Koper in Ankaran, v predlaganem besedilu v 
prvi obravnavi. 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo 
 

ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 
HUREMOVIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC 
PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, ROMEO 
PALČIČ, ZORAN PAVIĆ, ANJA PEČIČ, PATRIK PEROŠA, ANNA POROPAT, STEFANIJA 
RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA 
STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA 
UDONI, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 3 
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PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O OBČINSKEM 
PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA GRADNJO KMETIJSKIH OBJEKTOV - PRVA 

OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
   

- Odboru za okolje in prostor 
- Odboru za krajevno samoupravo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
- mag. MATJAŽ MARSIČ, Vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za gradnjo 
kmetijskih objektov – prva obravnava. 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MATEJ 

KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, ROMEO PALČIČ, PATRIK PEROŠA, VESNA 
REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (28 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za gradnjo kmetijskih objektov. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MATEJ 

KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, ROMEO PALČIČ, PATRIK PEROŠA, VESNA 
REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji  
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S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za gradnjo kmetijskih 
objektov v predloženem besedilu. 

ZA:  JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MATEJ 
KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, ROMEO PALČIČ, PATRIK PEROŠA, VESNA 
REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 4 
 

PREDLOG ODLOKA O DOPOLNITVI ODLOKA O PRORAČUNU MESTNE OBČINE KOPER ZA 
LETO 2023 - PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
   

- Odboru za finance in gospodarstvo,  
- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
Gradivo je bilo posredovano Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja  
ORJELA BORDON, vodja Oddelka za finance in proračun 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o dopolnitvi odloka o 

proračunu Mestne občine Koper za leto 2023 - prva obravnava. 
 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC 
PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, ROMEO 
PALČIČ, ZORAN PAVIĆ, ANJA PEČIČ, PATRIK PEROŠA, ANNA POROPAT, STEFANIJA 
RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA 
STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA 
UDONI, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji 
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S K L E P 

 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o dopolnitvi odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2023. 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Odlok o dopolnitvi odloka o proračunu 
Mestne občine Koper za leto 2023, v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC 
PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, ROMEO 
PALČIČ, ZORAN PAVIĆ, ANJA PEČIČ, PATRIK PEROŠA, ANNA POROPAT, STEFANIJA 
RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA 
STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA 
UDONI, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 5 
 

PREDLOG SKLEPA O IZDAJI SOGLASJA K ZADOLŽITVI LJUDSKE UNIVERZE KOPER 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
   

- Odboru za finance in gospodarstvo,  
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
TINA ROŽAC, direktorica Ljudske univerze Koper  

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28  prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 

Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Sklep o izdaji soglasja k zadolžitvi Ljudske 
univerze Koper, v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC 
PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, ROMEO 
PALČIČ, ZORAN PAVIĆ, ANJA PEČIČ, PATRIK PEROŠA, ANNA POROPAT, STEFANIJA 
RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA 
STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA 
UDONI, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
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Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI DELA PLAČE ZA DELOVNO USPEŠNOST DIREKTORJA 
JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE OBČINE KOPER IZ NASLOVA POVEČANEGA 

OBSEGA DELA ZA LETO 2023 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
KLEMEN MAUČEC, namestnik predsednice Nadzornega sveta JSS MOK 

 
Razpravljal je mag. Alan Medveš, član Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 18 za, 8 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Sklep o določitvi dela plače za delovno 
uspešnost direktorja Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper iz naslova 
povečanega obsega dela za leto 2023, v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MATEJ 

KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, 
JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA 
VINCOLETTO 

 
PROTI: ERMIN HUREMOVIĆ, NIK KRAMAR, ZORAN PAVIĆ, ANJA PEČIČ, ANNA POROPAT, 

STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, NEVENKA STANIĆ RISTOVIĆ, LANA UDONI 
 

Ad 7 
 

PREDLOG AKCIJSKEGA NAČRTA ZA ENAKOST SPOLOV V MESTNI OBČINI KOPER ZA 
OBDOBJE 2023-2028 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
JURE POGRAJC, vodja Sekretariata občinske uprave 

 
V razpravi so sodelovali mag. Alan Medveš, Jadranka Šturm Kocjan, mag. Patrik Peroša in 
Gabrijela Kukovec Pribac, člani Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 
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Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Akcijskega načrta za enakost spolov 
v Mestni občini Koper za obdobje 2023-2028, v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC 
PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, ROMEO 
PALČIČ, ZORAN PAVIĆ, ANJA PEČIČ, PATRIK PEROŠA, ANNA POROPAT, STEFANIJA 
RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA 
STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA 
UDONI, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: /  

 
Ad 8 

 
PREDLOG LETNEGA POROČILA O IZVEDENIH UKREPIH IN NJIHOVIH UČINKIH IZ 

AKCIJSKEGA NAČRTA LOKALNEGA ENERGETSKEGA KONCEPTA MESTNE OBČINE KOPER 
ZA LETO 2022 IN PLANA ZA IZVAJANJE AKTIVNOSTI V LETU 2023 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
ANDREJ HRABAR iz Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet, 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper se je seznanil z Letnim poročilom o izvedenih ukrepih 
iz akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2022 ter 
planom aktivnosti za leto 2023.  
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MATEJ 

KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, ROMEO PALČIČ, PATRIK PEROŠA, VESNA 
REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 

 
Ad 9 

 
PREDLOG LOKALNEGA ENERGETSKEGA KONCEPTA MESTNE OBČINE KOPER (LEK)  

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor 
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POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja  
  BOŠTJAN MLJAČ, GOLEA - Goriška lokalna energetska agencija 
 
Razpravljali so Jadranka Šturm Kocjan in mag. Patrik Peroša, člana Občinskega sveta ter Boštjan 
Mljač iz Golee - Goriške Lokalne Energetske Agencije in Aleš Bržan, župan 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Lokalni energetski koncept Mestne občine 
Koper – končno poročilo, številka dokumenta 3/2022, Nova Gorica, leto 2022, ki ga je 
izdelal zavod GOLEA, Goriška lokalna energetska agencija, Nova Gorica. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MATEJ 

KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, ROMEO PALČIČ, PATRIK PEROŠA, VESNA 
REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 10 
 

PREDLOG AKCIJSKEGA NAČRTA ZA TRAJNOSTNO RABO ENERGIJE IN PODNEBNE 
SPREMEMBE MESTNE OBČINE KOPER (SECAP)  

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
BOŠTJAN MLJAČ, GOLEA - Goriška lokalna energetska agencija 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Akcijski načrt za trajnostno rabo energije in 
podnebne spremembe Mestne občine Koper – končno poročilo, leto 2022, ki ga je izdelal 
zavod GOLEA, Goriška lokalna energetska agencija, Nova Gorica. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MATEJ 

KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, ROMEO PALČIČ, PATRIK PEROŠA, VESNA 
REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
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Ad 11 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA 
POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 26 za, 0 proti) Sklep o vzpostavitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, ROMEO PALČIČ, ZORAN PAVIĆ, ANJA 
PEČIČ, PATRIK PEROŠA, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA 
REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA STANIĆ RISTOVIĆ, MARIO 
STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA UDONI, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 12 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA 
POMENA 

 
Predlog sklepa so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja  
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal je mag. Patrik Peroša, član Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 PRISOTNIH – 26 ZA, 0 PROTI) Sklep o ukinitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC 
PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, ROMEO PALČIČ, ZORAN 
PAVIĆ, ANJA PEČIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, 
ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, 
MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA UDONI, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
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Ad 12/1 
 

PROBLEMATIKA TRANZITNEGA PROMETA LOKALNIH CEST IN ODPRAVA 
CESTNINJENJA (VINJETNEGA SISTEMA) NA HITRI CESTI (HC) H5 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. ALAN MEDVEŠ, član Občinskega sveta 

 
V razpravi so sodelovali: mag. Patrik Peroša, Matjaž Čok, Jure Colja, Jadranka Šturm Kocjan, 
Vlado Krivec, Zoran Pavić, Romeo Palčič, Alberto Scheriani, Jan Muženič, Mateja Hrvatin Kozlovič 
in Janez Starman, člani Občinskega sveta 
 
Po razpravi je župan odredil 10-minutni odmor za pripravo oz. oblikovanje novega predloga 
sklepa. 
 

X X X 
 
Po odmoru je bila ponovno preverjena prisotnost. Prisotnih je bilo 28 svetnic in svetnikov.  
 
Mag. Alan Medveš je članom in članicam Občinskega sveta predstavil novo besedilo predloga 
sklepa, ki se glasi:  
» 
1. Občinski svet Mestne občine Koper nalaga županu, da skupaj z župani občine Izola, Občine 

Piran in Občine Ankaran, na Vlado naslovi zahtevo za odpravo cestninjenja (vinjetnega 
sistema) na hitri cesti (HC) H5 na odseku med Mejnim prehodom Škofije in predorom 
Markovec. 

2. Ta sklep velja takoj.« 
 
O predlogu sklepa ni razpravljal nihče. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 27 za, 1 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 

1. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper nalaga županu, da skupaj z župani občine Izola, 
Občine Piran in Občine Ankaran, na Vlado naslovi zahtevo za odpravo cestninjenja 
(vinjetnega sistema) na hitri cesti (HC) H5 na odseku med Mejnim prehodom Škofije in 
predorom Markovec. 
 

2. 
 
Ta sklep velja takoj. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC 
PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, ZORAN 
PAVIĆ, ANJA PEČIČ, PATRIK PEROŠA, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, 
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VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA STANIĆ RISTOVIĆ, 
JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA UDONI, ROBERTA 
VINCOLETTO 

 
PROTI: ROMEO PALČIČ 
  
 

Ad 13 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 

 
VLADO KRIVEC, član Občinskega sveta: 
V zvezi s tistim, kar sem prej že omenjal, bi dal pobudo, da se raziščejo možnosti za postavitev 
nadhoda tamle pri tehnični šoli čez tisto glavno cesto. 
 
mag. ALAN MEDVEŠ, član Občinskega sveta: 
Jaz imam pa eno pobudo, in sicer v Levici, bom kar prebral, v Levici smo prisluhnili predlogom 
vidnih kulturnih delavcev v naši občini in komisiji za toponomastiko, predlagali poimenovanje 
katere izmed novonastalih ulic po uglednem, mednarodno uveljavljenem pesniku Tomažu 
Šalamunu.  
 
Veseli nas, da imena ulic v Kopru po osamosvojitvi se niso spreminjala, kar dokazuje, da 
spoštujemo svojo zgodovino. Je pa tudi res, da smo nove ulice poimenovali anonimno »sončna, 
senčna« in nismo pokazali posebne občutljivosti do uglednih osebnosti, ki so zaznamovale naš 
prostor. Mestna občina Koper je edina mestna občina v Sloveniji, ki v zadnjih 33 letih nobene 
ulice ni poimenovala po kakšnem umetniku ali kulturniku.  
 
Po svetovno uveljavljenem pesniku, Koprčanu Tomažu Šalamunu so ulico poimenovali denimo 
na Ptuju, Inštitut v Ljubljani: čas je, da to storimo tudi v Kopru.  
 
Družina Šalamun je pomembno zaznamovala povojno življenje Kopra. Oče, pediater, dr. Branko 
Šalamun in mama bibliotekarka Dagmar Šalamun sta svoje štiri otroke izobrazila v 
humanističnih vedah: Andraž Šalamun je ugleden slikar, Katarina Biedrzicka Šalamun prevajalka 
in urednica, Jelka Šalamun Vrabec priljubljena biologinja, Tomaž pa je kot pesniški komet in 
avantgardist pomembno vplival za celoten tok slovenske poezije. Njegova unikatnost je presegla 
slovenske in jugoslovanske dimenzije, uveljavil se je v svetovnem merilu.  
Tomaž Šalamun je osebno in družinsko tesno navezan na Koper: mesto je našlo mesto v njegovi 
poeziji, vanj se je vselej rad vračal.  
 
Predlagamo torej razmislek, in sicer: 

1. Eno od anonimnih ulic poimenovati po pesniku Tomažu Šalamunu 
2. Pri načrtovanju novih sosesk naj se upošteva tudi toponomastika, ki naj spoštljivo 

ohranja spomin na dolgo zgodovino našega mesta, nove ulice in lokacije pa dosledno 
poimenuje po uglednih kulturnikih.  

3. Za nadaljnje poimenovanje predlagamo tudi pisatelja Fulvia Tomizzo in pravkar 
preminulega Marjana Tomšiča.  

 
Če hočemo ali ne, tudi poimenovanja naših ulic in trgov govorijo o civilizacijski ravni in kulturni 
razvitosti naše občine. 
 
Podroben predlog poimenovanja po Tomažu Šalamunu lahko v sodelovanju s kulturniki našega 
mesta pripravimo v kratkem.  
 
ZORAN PAVIĆ, član Občinskega sveta: 



13/18 

Hvala lepa. Gre za vprašanje. Na 4. redni seji torej marca 2023 smo pri posebni točki obravnavali 
postopke za vzpostavitev sistema sušenja komunalnega blata. Dosežen je bil celo dogovor, da bo 
sušilnica v kratkem začela obratovati ter da se bo izvajal monitoring ter da bo o tem obveščen 
občinski svet. 
 
Preko medijev, torej preko TV Koper, smo bili informirani s strani odgovorne osebe Marjetice, da 
se obratovanje ne načrtuje pred koncem poletja ter da se čaka še dodatni del naprave.  
 
Podjetje Leksmark pa je na vprašanje novinarja odgovorilo, da je že meseca novembra leta 2022 
dobavilo napravo v celoti.  
 
Prosim za naslednja pojasnila: 
1. Zakaj sušilnica blata do danes ni pričela s poskusnim obratovanjem?  
2. Kateri dodatni del naprave je bil naknadno naročen? 
3. Čemu služi dodatni del naprave? 
4. Kakšni so stroški dodatnega dela naprave? 
5. Kakšni bodo stroški vgradnje tega dela? 
in še zadnje 
6. Ali je potrebno pridobiti novo okoljevarstveno dovoljenje in posledično novo ali 

spremenjeno gradbeno dovoljenje? 
 
NIK KRAMAR, član Občinskega sveta: 
Hvala za besedo. No, mene zanima, zakaj je prišlo do podražitve teniških igrišč in zakaj o tem 
niso obvestili teniških klubov in zakaj v novem ceniku ni posebnih cen za organizacije turnirjev?  
 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, članica Občinskega sveta: 
Hvala lepa. Dajem pobudo v razmislek, kako bi se lahko razbremenilo prepolno parkirišče pred 
plažo v Žusterni. Torej, jaz, ki se vsak dan peljem mimo, že ob 9. uri skoraj ni več prostora, pa 
sem razmišljala, da če bi bila kakšna možnost, da bi garažno hišo Sonce, ki pa istočasno je skoraj 
prazna, zadnjič sem šla mimo in sem naštela okrog 20 avtomobilov, na nek način ljudi 
preusmerili, da bi parkirali v garažni hiši Sonce, imeli avto v senci in varovan in jih od tam morda 
s Korjerco ali pa z vlakcem, no, na nek način, pravim, dajem v razmislek, pripeljali potem do 
mestnih, koprskih mestnih plaž.  
 
JURE COLJA, član Občinskega sveta: 
Gre za zadevo, ki sem jo že obvestil, gospodu Robertu Božiču iz Službe za občinski svet in krajevne 
skupnosti in predsedniku Krajevne skupnosti Koper – center okrog odpadkov in sicer jaz sem se 
pogovarjal z nekaj prebivalci oz. občani, ki živijo v mestnem jedru in imajo zaradi povečanja ljudi 
v smislu turistov, torej tistih, ki pridejo iz turističnih razlogov v Koper, na določenih conah imajo 
velik problem z smetmi: ali je premalo kontejnerjev ali pa celo konkretno v Ulici Agrarne reforme, 
to je tam, to je za Circolom, v bistvu, če povem po domače, da je zaradi premajhnega števila 
kontejnerjev in povečanja števila odpadkov in zaradi galebov, ki to, dobesedno razmečejo po celih 
trgih, imajo velik, imajo s tem velik problem. Jaz sem obvestil, sem dobil že odgovor, me pa zanima, 
če so bile pobude, ki sem jih podal in jih bom danes tudi pisno oddal, upoštevane in če se na tem 
kaj dela. Glede na to, da avgusta ni, ne bomo imeli seje, se vidimo komaj septembra in prebivalci bi 
radi, da se to uredi v čim krajšem času. In lahko izpostavim tudi na hitro, preden oddam pisno, moja 
pobuda je bila, da se na področjih, ki sem jih tudi omenil v pobudi, namesti dodatne kontejnerje ali 
da oz. in da Marjetica pride vsaj dvakrat dnevno na omenjene kraje. Ker je, tudi slike bom priložil 
oz. sem jih že poslal, je stanje res nevzdržno.  
 
PISNO: 
 

1. Problematika odvečnih odpadkov v mestnem jedru Kopra 
 
Po pogovoru z nekaj domačini oz. prebivalci mestnega jedra Kopra, ki so mi opisali problematiko 
odlaganja smeti v centru mesta, pošiljam pobudo za katero kot svetnik Mestne občine Koper in v 
imenu prebivalcev prosim, da se čimprej obravnava. 
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Opis: Gre za problematiko, ki je v času poletnih dni toliko večja, prisotna je namreč preko 
celotnega centra mesta, najbolj pa v ulici za barom Circolo oz. poleg bivšega lokala Skica (ulica 
Agrarne Reforme). Po pričevanju stanovalcev se zaradi povečanja števila ljudi (turizem), poveča 
tudi odlaganje odpadkov v bližini t.i. otoka za odpadke, ki za tolikšno količino odpadkov ni več 
primeren oz. več ne zadošča potrebam. Posledično ljudje odpadke odlagajo poleg kontejnerjev. 
Druga težava so galebi, ki odpadke razmečejo čez celoten trg – katastrofalne posledice pa so vidne 
na priloženih slikah. Kolikor mi je znano je KS že obveščena, problem je torej že bil naslovljen, a 
brez rešitve. Rečeno mi je bilo tudi, da Marjetica na omenjeni kraj prihaja enkrat dnevno, a glede 
na stanje to žal ni dovolj. Gre za nevzdržno situacijo, ki zahteva takojšnje ukrepanje.  
 
Pobuda: takojšnja namestitev dodatnih kontejnerjev in, bilo bi v veliko pomoč, prihod Marjetice 
vsaj 2x dnevno. 
 
Zadevo sem želel sprva izpostaviti na prihajajoči seji Občinskega sveta 20. Julija (kar sem s pobudo 
tudi storil), ampak bi bilo to glede na stanje bistveno prepozno. Po telefonskem pogovoru sem 
obvestil tudi g. Roberta Božiča iz Službe za občinski svet in krajevne skupnosti. Prosim za hitro 
ukrepanje in rešitev, saj gre za večplastno težavo vezano na dobrobit naših prebivalcev, poleg tega 
pa je tako okrnjen tudi ugled našega Mesta. 
 
Fotografije: 
 

 
 

2. Nevarnost pri vključevanju na cesto iz trgovskega centra “Supernova 2” 
 

Gre za dvopasovnico na katero se vključujemo pri izhodu iz trgovskega centra “Super nova 2”. Ob 
vključevanju na omenjeno cesto kjer je obvezna smer v desno (proti zaporom), je zaradi žive 
meje, ki je postavljena vzdolž pločnika na levi strani, vidljivost prihajajočih vozil z leve strani 
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izredno slaba. Posledično se moraš z vozilom zapeljati skoraj na vozišče, da lahko vidiš promet. Na 
omenjenem območju je prometa veliko, prav tako pa gre za ravnico po kateri marsikdo pripelje 
preko omejitve. 
 
Pobuda: Odstranitev nekaj metrov žive meje tako, da sta vidljivost in pogled na prihajajoči promet 
boljša, poleg tega pa še namestitev ogledala, ki bi omogočala pregled na vozila, ki prihajajo z leve. 
 

3. Prehod za pešce in onemogočen pogled na pot med dvorano Bonifika in OŠ Bonifika 
 
Gre za pot med dvorano Bonifika in OŠ Bonifika, ki pelje do igrišč osnovne šole in ploščadi za 
omenjeno dvorano. Kot je razvidno iz slik, ki mi jih je poslala občanka našega mesta, označitev 
prehoda za pešce ni več vidna, poleg tega pa je zaradi žive meje, ki prekriva otok za odpadke, 
pogled na pot dobesedno onemogočen. Naj opozorim, da gre za območje kjer je vsakodnevno 
veliko otrok, nenazadnje pa je bila prav omenjena občanka priča skorajšnjemu trku med pešcem 
in avtomobilom, ki se na srečo ni zgodil. 
 
Pobuda: nova označitev prehoda za pešce (barvanje), nujna označitev prehoda za pešce s 
prometnim znakom in morda tudi odstranitev žive meje na otoku za odpadke, ker preprečuje, da 
bi pešci videli na pot, vozniki pa na prehod za pešce. 
 
Fotografije: 
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NEVENKA STANIĆ RISTOVIĆ, članica Občinskega sveta: 
Jaz bi se vrnila morda na začetek, ko je ga. Sedlarević, vezano na dopolnitev Poslovnika Občinskega 
sveta, da se zagotovi javnost sej dodatno z objavo zvočnega posnetka seje. 
 
No, zdaj pa imam jaz en predlog oz. eno pobudo v zvezi s tem, in sicer: objave, torej javne objave 
zvočnega posnetka sej so ene izmed vidikov transparentnosti dela občinskega sveta. Niso pa edini. 
Torej, transparentnost dela občinskega sveta se lahko organizira tudi tako, da se izdela po vsaki seji 
dobesedni zapis, ki je priloga zapisniku občinskega sveta. Mislim, da smo mi, torej naša svetniška 
skupina na to že na začetku, v bistvu že v decembru, opozorili oz. dali to vprašanje, zakaj se ne 
izvedejo oz. ne izvajajo taki dobesedni zapisi. Zdaj, nekega jasnega odgovora kolikor se jaz 
spomnem, nismo dobili. Mislim pa, da je podlaga za to, da bi se lahko izvajali dobesedni zapisi sej, v 
77. členu, drugem odstavku Poslovnika. Če pa se motim, pa predlagam, da naj službe, pristojne 
službe to preverijo in da se nam odgovori, zakaj se ne bi dobesedni zapisi izvajali do trenutka, ko 
bo mogoče izvajati oz. bo zagotovljena objava zvočnih posnetkov sej.  
 
Če gledamo zapisnike naših sej Občinskega sveta, ne moremo reči, bom govorila zdaj v mojem 
imenu in imenu svetniške skupine naše, da so ti zapisi dobri oziroma bom rekla, so zelo suhoparni 
in vsebujejo samo najbolj nujne vsebine. Zaradi tega bi bila dobra rešitev, kot predlagamo, tudi 
dobesedni zapis, ki bi imel oz. ima več prednosti, med temi bom naštela mogoče samo tri: 
dobesedni zapis je točen povzetek dogajanja na seji, zapisane so razprave posameznih članov 
občinskega sveta in ostalih udeležencev, s strani informacijske pooblaščenke pa ni problematičen 
za objavo na spletnih straneh, ne vsebuje varovanih osebnih podatkov, kot je npr. glas 
posameznika, način govora, narečja, itn. Torej, želim povedati, da ta časovna komponenta kdaj bo 
dopolnjen poslovnik, kdaj bo ta objava, objava zvočnega posnetka ne vemo, bi pa do takrat lahko 
nadaljevali oz. to transparentnost dela občinskega sveta na način, da se dobesedni zapisi prilagajo k 
zapisniku sej občinskega sveta. 
 
Sej, morda je to pomislek, da je dodatno delo službam na občini, ampak lahko je pa to tudi zunanja 
storitev, ki mislim, da ni tako finančno, ne bi obremenila občino. 
 
ANNA POROPAT, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
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Odgovori o rekonstrukciji kanalizacije ob izgradnji krožišča na Škofijah, ki sem jih na šesti redni 
seji dobila, ne pojasnjujejo vseh predhodno postavljenih vprašanj in porajajo dodatne pomisleke 
za moje razumevanje te investicije. 
 
1. Glede na to, da se na Škofijah od leta 2007 pa do danes niso bistveno spreminjala območja 

pozidav po tedaj in danes veljavnem prostorsko ureditvenem planu, ni razumljivo, zakaj se 
prvotno ni upošteval pravilni hidravlični izračun, ki ga narekuje pozidljivost Škofij. Torej 
lahko še vedno sklepam, da je šlo za spregledano projektantsko napako ali pa za napačno 
opredeljeno projektantsko nalogo s strani investitorja – MOK. V slednjem primeru se lahko 
vprašamo, kakšna je koordinacija med Uradom za prostor, Samostojno investicijsko službo 
in Uradom za javne gospodarske službe ter posredno z Marjetico. Kdo je bil tedanji 
odgovorni skrbnik investicijskega projekta izgradnje kanalizacije in kakšno subjektivno in 
objektivno odgovornost ima za v letu 2010 končano investicijo, ki se zdaj kaže kot 
negospodarna oz. z negativnim finančnim učinkom. 

2. Ali sedanja hidravlična izboljšava pomeni, da bo novozgrajena šola popolnoma varna pred 
ekstremnimi padavinskimi oziroma meteornimi vodami? 

3. Ali je izvedena izboljšava preračunana tudi za morebitno povezavo vseh predvidenih 
objektov po OPPN za ureditev območja Škofij, ki mu v nameravanem obsegu pozidave v 
prostoru nad šolo večina krajanov nasprotuje? 

4. Lepo prosim za kopijo tripartitne pogodbe med Ministrstvom za infrastrukturo, Mestno 
občino Koper in CPK, d.d., z dne 4.11.2022. 

5. Prosim za kopijo projekta za izvedbo del rekonstrukcije kanalizacije. 
6. Prosim tudi za popis in finančno ovrednotenje vseh del, ki zadevajo rekonstrukcije 

kanalizacije, z navedbo, da je popis del skladen s projektom za izvedbo del rekonstrukcije 
kanalizacije. 

7. Ponovno prosim za pojasnilo na kateri proračunski postavki je ali bo transparentno 
prikazana investicijska vrednost rekonstrukcije te kanalizacije. Trditev, da je podprogram v 
programu, kjer je večina sredstev namenjena ureditvi cest, je v bistvu zavajanje, vsaj kar se 
tiče finančnega deleža MOK. Kanalizacija se ureja v bistveno daljšem odseku (po grobi oceni 
vaj 200m) kot ga zajema ureditev cest v območju samega krožišča. 

 
ANJA PEČIČ, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
Razpolagamo z informacijo, da se v obmorskem parku Žusterna, dnevno dogajajo verbalni 
konflikti med kopalci in kopalci s psi, zlasti v prvem zalivu pri Badaševici. V vodi se hkrati nahaja 
veliko število kopalcev izključno z manjšimi otroki in večje število kopalcev s psi, kjer se psi 
kopajo prosto, brez da bi bili na povodcu. Razumljivo, da so interesi različni vsled česar 
vsakodnevno prihaja do konfliktov. Prosim za pojasnilo, kako bo MOK zadevo uredila oziroma 
vsem udeležencem zagotovila nemoteno in nediskriminatorno uporabo morja. 
Predlagam, da zadevi pristopite resno in takoj, razmere so trenutno nevzdržne. 
 
STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
Stefanija Rajčić Sedlarević, članica Občinskega sveta Mestne občine Koper, skladno s 24. členom 
Poslovnika Občinskega sveta MOK (v nadaljevanju Poslovnik), postavljam županu vprašanje v 
zvezi s snemanjem sej Občinskega sveta ter v povezavi z odgovorom, ki smo ga danes prejeli: V 
kolikem času se predvideva sprememba Poslovnika občinskega sveta MOK ter zagotovitev 
drugih zakonskih zahtev z namenom, da se omogoči snemanje sej? Kdaj je predviden začetek 
snemanja? 
 
Časovnico je potrebno postaviti, saj se sicer ureditev tega področja prestavlja za nedoločen čas. 
 
ERMIN HUREMOVIĆ, član Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
Spoštovani. 
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V nedeljo v popoldanskih časih sem opazoval dogajanje na Pristaniški ulici. Potopni valj, ki 
preprečuje uvoz na Pristaniško ulico, je bil spuščen, gorela je zelena luč, kar pomeni prost 
prehod. Pri hotelu Grand Koper je bila postavljena patrulja redarjev, ki je ustavljala vozila in 
preverjala, ali imajo dovolilnice. 
 
Župan, pozivam vas, da pridobite informacije, kaj se je dogajalo. 
 
V kolikor je potopni valj bil v okvari, je potem dolžnost redarjev, da stojijo na vhodu Pristaniške 
ulice in preverjajo dovolilnice.  Ker ta način, kot sem ga zgoraj omenil je po mojem mnenju malo 
"zahrbten" in neetičen. 
 
Za dodatna pojasnila sem na razpolago. 
 
Hvala za razumevanje. 
 
 
 
Seja se je zaključila ob 18.20. 
 
 
SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN  ŽUPAN 

KRAJEVNE SKUPNOSTI  Aleš Bržan 
Vodja   

Alenka Plahuta   
   

 
  
 

 
 

  
 
 
 


